
Protokół Nr 11111
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 8 listopada 2011 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00, zakończono o 10:30.
Przewodniczyła: Elżbieta Alina Jakimik- Przewodnicząca Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata

2012-2016.
4. Wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia.
Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.
Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.
Ad.3
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2012-
2016 przedstawił Zastępca burmistrza Krzysztof Szczebiot odnośnie zadań oświatowych na
najbliższe lata.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.
Ad.4
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Przewodnicząca Komisji poruszyła sprawę pisma wystosowanego do
Dyrektora Przedszkola Nr 1 w którym trzeba będzie przenieść ośmioro dzieci do innego
przedszkola.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że jest to błąd Dyrektora Przedszkola gdyż okazało się
ze ma 83 dzieci o 8 więcej niż na 3 oddziały a o 18 dzieci mniej niż na 4 oddziały. W innych
przedszkolach są wolne miejsca i należało by przenieść te dzieci ze względu na to że będzie
trzeba utrzymywać 2 etaty dla 8 dzieci.
Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby jeszcze raz przeanalizować tą s
się w innym te~inie.
Na tym po i Q~enieKomisji zakończono.
Protokół
Joanna orzeniewska


